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ÚVODNÍK 

ÚVODNÍK 

Milí čitatelia! 

    Školský rok sa pomaly chýli ku svojmu 

koncu a my  veríme, že bol pre vás úspešný 

a šťastný a že vám jeho trvanie spríjemňovali 

aj čísla nášho školského časopisu. Sme veľmi 

radi, že sa rady našich čitateľov 

i spolupracovníkov neustále rozrastajú, čo 

svedčí o narastajúcej popularite nášho 

časopisu.     

Titulnú stránku si už nevieme predstaviť bez 

kresby  našej úspešnej výtvarníčky 

a športovkyne Tamarky Balajovej z 8.C triedy. 

Športom bude dnešné číslo priam dýchať – 

predstavíme Vám žiačky, ktoré vynikajú 

v rôznych druhoch športu, vyspovedáme 

olympijského víťaza  Mateja Tótha, ktorý nás 

bol navštíviť  predstavíme Vám folkloristiku – 

nový predmet, ktorý máme ako jediný široko – 

ďaleko a preslávil nás aj v médiách. V rámci 

vašich obľúbených rubrík Vám predstavíme 

školské novinky, dozviete sa napríklad aj to, že 

pani učiteľka Pazúriková Vakošová chová 

doma hada, napíšme prezidentovi a v ankete 

zistíme, s akými osobnosťami by ste sa chceli 

stretnúť či ktorý učiteľ je Váš najobľúbenejší. 

Naši najmenší spolužiaci nám prezradia, že 

v škole je oveľa lepšie ako v škôlke a pozrieme 

sa, aké zaujímavé akcie vymysleli pani 

vychovávateľky zo školského klubu. 

Tieto, ale i mnohé iné články už netrpezlivo 

čakajú, kedy sa do nich začítate.  Podobne ako 

po minulé roky môžete do nášho časopisu 

prispievať prostredníctvom SCHRÁNKY, ktorá 

sa nachádza oproti zborovni, kam môžete 

vhodiť svoje práce, návrhy, pripomienky 

a postrehy. Na všetky sa veľmi tešíme! 

 Z obsahu aktuálneho čísla sme vám čo 

to prezradili, pozorne však listujte a dozviete 

sa oveľa viac. Prajeme vám príjemné čítanie! 

     Príjemnú zábavu pri čítaní vám praje 

                                            redakcia časopisu

Redakčná rada 

Šéfredaktor: PaedDr. Denisa Klozíková 

Členovia:   Patrícia Chlebanová, 6.C 

        Katarína Dovinová, 8.C 

         Veronika Bakošová, 8.A 

         Natália Pašková, 7.A 

         Natália Kotlebová, 7.A 

         Nina Melicháreková, 6.B 

                    Natália Závodná, 6.B 
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Vyučovanie v 4.D trochu inak 

Každý rok pred Popolcovou stredou 

majú žiaci 4.D trochu iné, 

fašiangové vyučovanie. Aj tento raz 

prišli v maskách a okrem dobrej 

nálady si so sebou priniesli typické 

fašiangové pochúťky – šišky, fánky, 

koláčiky. Učili sa o slovenských 

zvykoch a tradíciách, ktoré sú 

spojené s týmto obdobím. 

Nechýbali hry, zábavné počítanie, 

zaujímavé úlohy zo slovenského 

jazyka a hlavne obľúbená lentilková 

súťaž.  Prišli za nimi aj lektorky 

anglického jazyka  z medzinárodnej 

organizácie AIESEC – Mariana Vieira 

Almeida z Brazílie a Lin Han 

Jun  z Indonézie, ktoré pôsobili 

v našej škole a porozprávali deťom 

o svojich tradíciách a zvykoch.  

    
 

Prednášky našich bývalých žiakov 

o ochrane prírody 

V utorok (13.3.2018) navštívili 

prvý stupeň  školy naši bývalí žiaci 

Adam Šalát a Zuzana Závodná. Pre 

žiakov tretieho a štvrtého ročníka 

si pripravili prezentáciu na tému 

OCHRANA PRÍRODY A ŽIVOTNÉHO 

PROSTREDIA. Okrem zaujímavostí, 

ktoré sa dozvedeli, si deti tiež 

zasúťažili v kvíze a zahrali si hru, v 

ktorej museli roztriediť kartičky s 

rôznym odpadom do príslušných 

papierových kontajnerov. Tí 

najšikovnejší boli ocenení sladkou 

odmenou. Ešte pripomenieme, že 

naši bývalí žiaci mali prednášky 

pripravené veľmi profesionálne a 

všetko robili vo svojom voľnom 

čase (nie počas školy) a bez 

nároku na odmenu. Úžasné! Zuzka 

a Adam,  ďakujeme!  

 

 

Lesná pedagogika 

Pri príležitosti 100. výročia vzniku 

prvej Československej republiky 

zorganizovali Lesy SR a ČR pre 

vybraných žiakov TSK a Moravy dňa 

24.5.2018 prezentačný deň lesnej 

pedagogiky. Z našej školy sa tejto 

akcie zúčastnili žiaci 5.B spolu 

s vyučujúcimi  Husárovou,  Jánskym 

a riaditeľom školy  Šumichrastom. 

Akcia sa uskutočnila v krásnom 

prostredí poľovníckeho zámku 

Antonstál v Ľuborčianskej doline pri 

Nemšovej. Organizátori si pre deti 

pripravili 12 stanovíšť s rôznymi 

úlohami, aktivitami a prezentáciami 

spojenými s prírodou. Žiaci si vyskúšali 

streľbu z luku, prácu s hoblíkom na 

drevo, orientáciu v teréne so 

zaviazanými očami, spoznávali stopy 

zvierat, lesné stromy 

a rastliny,  nástroje na vábenie zveri, 

život včiel, pozorovali divé prasiatka. 

 

Beseda so spisovateľkou Antoniou 

Krzemieňovou 

Dňa 7. marca sa žiaci 4.D zúčastnili 

besedy s Antoniou Krzemieňovou - 

terapeutkou, spisovateľkou 

zaoberajúcou sa vplyvom myslenia na 

zdravie človeka. 

Jej kniha Pohádkový tábor  prináša 

deťom a dospelým zábavu aj 

poučenie. V zaujímavých príbehoch 

hovorí o rôznych radostiach ale aj 

starostiach či smútku z odlúčenia od 

rodičov, ktoré trápia deti v tábore. Ale 

našťastie, sú tu aj rozprávkové bytosti, 

ktoré deťom pomáhajú. A ako 

v každej rozprávke, všetko sa na dobré 

obráti... 

 
     

Prváci pasovaní za čitateľov 

Marec je uznávaný ako mesiac, 

ktorý okrem jari patrí i knihám. 

Tak sme sa i my,  prváčikovia,  

vybrali do detskej knižnice, kde 

sme boli pasovaní za nových 

čitateľov.  Najskôr sme museli 

prejsť písmenkovou skúškou, aby 

sme si zaslúžili nový čitateľský 

preukaz. Následne si deti 

vybrali  pekné knižky, ktoré už       

zvládnu prečítať. 

Šport bez limitov 

Dňa 13.4. 2018 sa v našej škole 

uskutočnilo vystúpenie ŠPORT BEZ 

LIMITOV skupiny HANDS UP CREW. 

Išlo o basketbalové a futbalové 

freestyle vystúpenie, na ktorom 

mohli žiaci  vidieť akrobatické 

smečovanie do koša, rozličné triky, 

zábavné prvky a súťaže. Pekným  a 

zábavným programom sprevádzal 

maskot Hupko :) . 
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Testovanie T9 

21. marca 2018 sa uskutočnilo 

celoslovenské testovanie žiakov 9. 

ročníka základných škôl. Pozrite si 

výsledky našich deviatakov v 

porovnaní s celonárodným 

priemerom v oboch testovaných 

predmetoch :  

Matematika: 

Priemerná úspešnosť našej školy (v 

%) : 75,2 

Priemerná úspešnosť v SR - národný 

priemer (v %) : 55,9 

Rozdiel priemernej úspešnosti školy 

oproti národnému priemeru (v %) 

:  19,3! 

Slovenský jazyk: 

Priemerná úspešnosť našej školy (v 

%) : 75,9 

Priemerná úspešnosť v SR - národný 

priemer (v %) : 63,0 

Rozdiel priemernej úspešnosti školy 

oproti národnému priemeru (v %) 

: 12,9! 

Našim deviatakom (a aj ich 

učiteľom!) gratulujeme! 

 

Deň Zeme 

V pondelok 23. apríla pri príležitosti 

nedeľňajšieho sviatku Dňa Zeme sa  

žiaci našej školy  vybrali lúčovitými 

smermi do okolia školy, aby vyzbierali 

nežiaduci odpad. Nezabudli ani na 

triedenie nájdeného odpadu. 

V pomerne krátkom čase tak 

nazbierali desiatky vriec. Všetci sme 

boli veľmi radi, že aj my sme svojim 

pričinením prispeli k skvalitneniu 

a skrášleniu nášho životného 

prostredia, ktoré nás obklopuje. Veď 

záleží len od nás, v akom prostredí 

chceme žiť a cítiť sa príjemne!  

             

Noc v škole 

Piatok 13.apríl sa dá prežiť naozaj 

rôzne a žiaci 8.C spolu s pani 

učiteľkami Kuníkovou a Pobieckou sa 

rozhodli stráviť ho až do 

sobotňajšieho rána v škole. Začiatok 

spoločného večera strávili žiaci 

vonku, kde až do zotmenia hrali 

spoločne futbal či živé Človeče, 

nehnevaj sa. Potom si pripravili 

triedu na prenocovanie, občerstvili sa 

a pokračovali až do skorých ranných 

hodín v programe. Okrem spoločných 

aktivít a hier im pani učiteľky 

pripravili aj nočnú hru – hľadanie 

stratených archeologických 

vykopávok v priestoroch školy, či 

výučbu gréckeho tanca  alebo  zábavu 

pri stolnom tenise. Ráno odchádzali 

žiaci síce nevyspatí a unavení, avšak 

usmiati a plní zážitkov. 

 

Botanický chodník 

Dráč, rešetliak, mahónia, bršlen....čo 

to je??? Neviete? A chcete vedieť? 

Možno budete prekvapení, ale sú to 

všetko dreviny, ktoré rastú v našom 

školskom areáli (pri hlavnom vchode 

do školy). Na našom školskom 

pozemku rastú veľmi zaujímavé 

dreviny a teraz k nim pribudol 

aj náučný botanický chodník v 

podobe 16-tich kusov kovových 

nerezových tabuliek, kde si môžete 

prečítať veľa zaujímavých  informácií o 

drevinách, ktoré poväčšinou vysadil p. 

uč. Janský :).  

     

Čistička odpadových vôd 

23.5.2018 žiaci 7.A triedy v rámci 

zážitkového učenia navštívili 

čističku odpadových vôd. Táto 

čistička odpadových vôd patrí 

medzi najmodernejšie v SR. 

Pracuje po úplnej modernizácii 

a rekonštrukcii v nonstop 

prevádzke. Cieľom exkurzie bolo 

poukázať na riešenie ochrany 

životného prostredia, objasniť 

mechanické, chemické a biologické 

procesy čistenia vody.  

 

Exkurzia v jadrovej elektrárni 

Žiaci 9.ročníka sa dňa 15.5.2018 

zúčastnili fyzikálnej exkurzie 

v jadrovej elektrárni Jaslovské 

Bohunice. Navštívili informačné 

centrum spoločnosti JAVYS, kde sa 

v rámci prednášky oboznámili 

s rôznymi druhmi  energie, s  jej 

výrobou a významom  a dozvedeli sa 

ako napr. funguje jadrový reaktor. 

Videli proces rozoberania  chladiacich 

veží, ktorý súvisí s ukončením 

prevádzky jednej časti jadrovej 

elektrárne. Potom si vyskúšali rôzne 

interaktívne pokusy a javy, napr. 

vyrobiť pomocou šliapania na bicykli 

energiu potrebnú na zapnutie 

televízora, vyskúšali si ako sa dá 

chrániť pred žiarením, čo sa deje pri 

zemetrasení......  
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Vyhodnotenie 

súťaží 

Pytagoriáda – okresné kolo 

Po výborných výsledkoch 

v školskom kole Pytagoriády sa 

naši najlepší žiaci 13. a 14. 

marca zúčastnili okresného 

kola. Z 5. ročníka sú to Adela 

Červeňanová ( 5.B) a Barbora 

Beďatšová (5.C), 

zo 6.ročníka Tomáš Horný(6.A), 

z 8. ročníka Rebeka 

Nedúchalová (8.C) a Natália 

Fraňová (8.C) a zo 7.ročníka sa 

na fantastickom 1.mieste 

umiestnil Roman MALÁT (7.C). 

Ďakujeme pani učiteľkám 

Husárovej, Kuníkovej 

a Pazúrikovej Vakošovej za ich 

prácu a prípravu žiakov a 

všetkým žiakom srdečne 

blahoželáme k dosiahnutým 

výsledkom. 

 

Štúrov a Dubčekov rétorický 

Uhrovec 

V pondelok 26.3.2018 sa 

v priestoroch Centra voľného času 

na Východnej ulici v Trenčíne 

konalo okresné kolo  súťaže 

Štúrov a Dubčekov rétorický 

Uhrovec. Našu školu 

reprezentovali v I. 

kategórii Barbora Beďatšová z 5.C 

triedy a v II. kategórii Simona 

Chmelinová z 8.B triedy. Barborka 

Beďatšová obsadila vo svojej 

kategórii  krásne 2. miesto. Obe 

dievčatá boli výborné a môžeme 

byť na ne právom hrdí!  

   Hviezdoslavov Kubín 

V piatok 4.mája 2018 sa 

v Bzinciach pod Javorinou 

konala krajská súťažná 

prehliadka v umeleckom 

prednese poézie a prózy detí. 

Išlo už o 64. ročník súťaže 

Hviezdoslavov Kubín – 

Podjavorinskej Bzince.  Našu 

školu reprezentovala Natália 

Halgošová z 5.B triedy.  

V obrovskej konkurencii 

Natália obsadila 

krásne 3.miesto, za čo jej 

Slávik Slovenska 

24. apríla sa v CVČ Trenčín konalo 

okresné kolo speváckej súťaže 

Slávik Slovenska, ktorého sa 

zúčastnili aj 2 naše žiačky ako 

súťažiace spolu s hudobným 

sprievodom v podaní Kristíny 

Horňákovej z 8.A (flauta) a pani 

učiteľky Pazúrikovej Vakošovej 

(husle). Konkurencia bola veľmi 

silná, ale dievčatá sa držali! 

Natália Halgošová z 5. B si v II. 

kategórii vyspievala fantastické 1. 

miesto spolu s postupom do 

krajského kola a Nine 

Melichárekovej zo 7. B bola 

udelená cena za výnimočný 

prejav. Všetky zúčastnené si 

zaslúžia vďaku a gratuláciu za 

jedinečnú reprezentáciu našej 

 Dobiášov rozprávkový Trenčín 

V utorok 17.mája 2018 sa 

v priestoroch CVČ v Trenčíne 

konal II.ročník súťaže 

v prednese rozprávky s názvom 

Dobiášov rozprávkový Trenčín. 

Našu školu reprezentovala 

Simonka Chmelinová z 8.B 

triedy, ktorá sa na súťaž 

pripravovala pod odborným 

vedením Mgr. Strempekovej. 

Simonka jednoznačne zvíťazila a 

získala krásne 1.miesto. 

          

 Máme Majstra Slovenska 

v rapid šachu 

Obrovský úspech dosiahol 

v sobotu 12.5.2018 na 

Majstrovstvách Slovenska 

v zrýchlenom šachu 

v Topoľčanoch náš žiak Jakub 

Orgoň (4.C).  

V kategórii chlapci do 10.r. pri 

počte 31 účastníkov (si 

neuveriteľným výsledkom 6,5b 

(6 výhier, 1 remíza, 0 prehier) 

vybojoval prvenstvo v tejto 

kategórii a zároveň 

titul MAJSTER SLOVENSKA 

v rapid šachu mládeže, kat- 

CH10.                  
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Rozhovor s pani 

učiteľkou Pazúrikovou  

Vakošovou 

Snáď kaţdý z nás má charakteristické črty, vďaka 

ktorým sme jedineční a ľahko si jeden druhého 

zapamätáme. Pri myšlienke na pani učiteľku Pazúrikovú 

Vakošovú nás okamţite napadnú dlhé čierne vlasy (najdlhšie 

v pedagogickom zbore), výrazné modré oči a tmavé oblečenie. Ale 

určite neviete, ţe pôvodná farba jej vlasov je svetlohnedá, ţe 

výrazná farba očí je „dofarbená“ kontaktnými šošovkami 

a najobľúbenejšou farbou pani učiteľky je tmavomodrá. Začítajte 

sa spolu s nami do rozhovoru s touto výnimočnou pani učiteľkou 

a zistíte napríklad aj to, ţe pani učiteľka má rovnako rada more 

i hory a jej najobľúbenejšou piesňou je uţ roky  pieseň In The 

Dark od fínskej skupiny Sonata Arctica. 
 

Ako si spomínate na svoje detstvo?  

Ja som mala detstvo plné všetkého. 

Hlavne bolo veľa zábavy pri mojich 

starších bratoch. 

S rodičmi sme mali veľmi veľa 

spoločných akcií, chodievali sme 

stanovať,  na spoločné dovolenky, ale 

mala som aj veľmi veľa povinností. 

Chodila som do folklórneho súboru, kvôli 

ktorému sme veľa cestovali, takţe 

naozaj toho bolo veľmi veľa. Na ulici sme 

sa hrávali vybíjanú, schovávačku, vtedy 

nechodilo toľko áut, 

takţe sa to dalo aj na 

ceste. Mala som veľmi 

príjemné detstvo. 

 

Čím ste chceli byť ako malá? 

Tak asi ako kaţdé dievča som mala aj ja 

tie obdobia, kedy som chcela byť 

učiteľkou alebo lekárkou. Ale je pravda, 

ţe som o tom nikdy neuvaţovala 

seriózne. Aj keď som sa rozhodovala, 

kam na strednú školu, vedela som, ţe to 

bude gymnázium s tým, ţe uvidím, ako 

ďalej. Nikdy som nemala ţiadne 

vysnívané povolanie.  
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Obaja Vaši rodičia sú učitelia. 

Myslíte si, že aj to Vás 

ovplyvnilo pri výbere 

povolania? 

Pri výbere povolania ani tak nie, 

ale bola to jedna z moţností. 

Teda moji rodičia sú dlhé roky 

učitelia. Otec bol najskôr 

riaditeľom Kultúrneho strediska 

mesta Trenčín , takţe učiteľom nebol aţ 

tak dlho. Ale 

ovplyvnilo ma to 

pri výbere 

vysokej školy. 

 

Ktorý predmet 

v škole ste mali 

rada, a ktorý, 

naopak, nie? 

No, najradšej 

som mala 

matematiku, to 

je pravda. Ale v 

podstate ma 

v škole bavilo skoro všetko. Je to trochu 

zvláštne, ale najviac som nemala rada 

biológiu a geografiu, no 

neviem, z akého dôvodu. 

Dnes sa na to pozerám 

inak.  

 

Boli ste vzornou žiačkou 

alebo ste aj niečo 

vyviedli?  

Prospechovo som bola 

výborná ţiačka, mala som 

samé jednotky takmer celý čas. Ale 

v správaní to nebolo aţ také výborné. Ja 

som sa totiţ veľmi rada bavila, aj keď 

teraz som kvôli tomu veľmi prísna. Bavila 

som sa vtedy, keď ma daná látka 

nebavila alebo keď som sa 

nudila. Ale nikdy som 

nevyviedla nič také, ţe by som 

niekoho poniţovala alebo niečo 

rozbila. Ja som bola len taká 

ţivá.  

 

Aké iné povolanie by ste si 

zvolili, keby ste neboli 

učiteľkou? 

Ako malú ma bavila práca 

s počítačmi. Doma sme mali 

počítač, tak som na ňom 

niekedy niečo programovala 

alebo podobne. Ale dnes sa 

na to pozerám inak a vybrala 

by som si skôr prácu 

s ľuďmi, pretoţe by som 

nikde nechcela byť sama 

zavretá. 

 

Čo si myslíte o našich 

žiakoch? Sú iní ako tí z 

Vášho detstva? 

Deti budú deti vţdy, ale začína sa 

vytrácať taká slušnosť aj k dospelým, aj 

medzi samými sebou. 

 

Ako si predstavujete ideálnu školu?  

Ja si neviem predstaviť ideálnu 

školu. Podľa mňa nič na svete nie je 

ideálne, my sa len môţeme pokúsiť 

ten ideál nejako dosiahnuť a priblíţiť 

sa k nemu. Asi ţe všetci 

ţiaci sa budú učiť to, čo 

majú a všetci učitelia 

budú vyučovať to, čo 

majú. Budú chvíle na 

spoločnú zábavu medzi 

učiteľmi a ţiakmi. 
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Ako najradšej trávite svoj voľný čas?   

No, v súčasnosti hrám v orchestri a inak 

si rada prečítam nejakú knihu, pozriem 

seriál, zahrám na počítači, takţe taký 

relax. 

 

Vieme, že máte psa. O aké plemeno 

ide a ako sa volá? 

Mám dvoch psov. Jedna je fenka Mirtis – 

je to zlatý retriever s niečím čiernym, 

a druhý je u nás 

dočasne uţ tri štvrte 

roka a volá sa Rusty -

  ten je kríţenec 

pitbula a ridgebacka.  

 

Máte aj iné 

zvieratá? 

Máme hada, ten sa 

volá Fifo. Potom máme 

hlodavcov na jedenie, 

nie pre nás, ale pre 

hada, samozrejme . 

 

Cestujete rada? Ktoré krajiny ste už 

navštívili? 

Dnes uţ necestujem toľko veľa ako 

kedysi. Navštívila som toho strašne veľa, 

napríklad som bola 

v Spojených 

štátoch 

amerických, kde 

som strávila niečo 

cez dva týţdne, boli 

sme v Izraeli na 

dvojtýţdňovom 

festivale, 

vo 

Švédsku, Bulharsku, Nemecku, 

na Ukrajine ešte v čase, keď 

to bol Sovietsky zväz 

a samozrejme som 

bola aj v Maďarsku, 

Poľsku, Česku. 

 

Ochutnali ste už 

nejaké exotické 

jedlá? 

Neviem, čo sa myslí 

pod pojmom exotické, 

ale môj manţel robieva sushi, ale on uţ 

tak experimentuje, ţe uţ to nie je 

to klasické japonské sushi, ale 

skôr na slovenský spôsob... 

Neviem, či sa to povaţuje za 

exotické, ale v Izraeli som jedla 

to ich jedlo, napríklad pitu 

s humusom (pita = arabský chlieb, humus = 

hladká pasta pripravená z rozmixovaných 

varených cícerových bôbov, cesnaku, citrónovej 

šťavy a olivového oleja, pozn.redkcie). 

 

Máte nejaké nesplnené sny?  

Neviem si na nejaký spomenúť. Ja 

som so svojím ţivotom spokojná, 

čo príde, to príde. 

Čo sa bude dariť, 

to sa podarí a čo 

nie, tak idem 

ďalej. 

 

Keby ste mohli vo 

svojom živote 

niečo zmeniť, čo by to bolo? 

Nerada sa zaoberám otázkou keby. Keby 

bolo keby, tak by bolo všetko úplne inak. 

 

Na aké hudobné nástroje viete hrať? 

Je toho dosť, ale 

dobre viem hrať na 

husle, a viem aj niečo 

zaspievať. Inak viem 

hrať na gitaru a 

ústnu harmoniku. 
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Navštevujete hudobné 

festivaly? Ak áno, ktoré sú 

podľa Vás najlepšie? 

Navštevujem,  ale neviem 

povedať,  ktorý je najlepší. 

Mali sme s kamarátmi veľa 

voľného času, a tak sme chodili 

na festival Masters of Rock 

v Českej republike. Dnes uţ 

tam chodíme len výnimočne, no 

ten sa mi asi najviac páči, pretoţe aj 

keď to bol veľký festival, bol dobre 

zorganizovaný.  

 

Aké štýly 

hudby 

počúvate? 

No aj keď 

mnohí 

vedia, ţe 

mám rada 

metalovú hudbu, nie je to jediný štýl, 

ktorý počúvam. Mám 

mnoţstvo hudobných štýlov,  

ktoré sa mi v určitom období 

páčia, ale modernú hudbu 

moc nepoznám a ani som jej 

ešte neprišla na chuť. Keď 

som bola mladšia, mala som 

rada chlapčenské skupiny 

New Kids on the Block alebo 

Take That. A teraz mám 

celkom rada speváka Miku, 

moţno je niekomu známy. 

Zložili ste už niekedy 

nejakú pieseň? 

Nie, na toto ja nie som. 

Nemám na to talent, 

nemám toľko invencie, aby 

som to dokázala (invencia = 

(najmä v umeleckej tvorbe) 

schopnosť pohotovo, originálne 

uvaţovať a uplatňovať myšlienky, 

nápady; dôvtip, pozn.redakcie). 

 

Keby ste sa mohli stretnúť s nejakou 

významnou osobnosťou z histórie, kto 

by to bol a prečo? 

Premýšľala som nad tým, 

nemala by to byť osoba, 

ktorá iba priniesla niečo 

pre ľudstvo, ale taká, 

s ktorou by som sa aj 

vedela porozprávať. Takţe 

by to bol z obdobia baroka 

Georg Philipp Telemann 
(nemecký barokový hudobný 

skladateľ, 1681 – 1767, 

pozn.redakcie). 

Pretoţe bol 

menej známym hudobným 

skladateľom a pritom bol 

úţasne inteligentný a veľa toho 

dokázal nielen v tej hudobnej 

oblasti, ale bol aj veľmi 

vzdelaný, rozhľadený. Takţe 

v súčasnosti by to bol on. 

 

 

 

 Pani učiteľke ďakujeme a rozhovor 

i za nahliadnutie do jej súkromného 

archívu fotografií! 

Patrícia Chlebanová, 6.C 
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         Naši úspešní žiaci 

  Je neuveriteľné, aké veľké talenty sa skrývajú v mnohých žiakoch našej školy. 

O to cennejšie je, ak sú to žiaci, ktorí navštevujú tie najmenšie ročníky. Vedeli ste 

napríklad, že medzi najmladšími žiakmi máme golfové eso? Alebo dievčatká, ktoré 

perfektne ovládajú karate a len tak si na ne niekto netrúfne? V dnešnom čísle nášho 

časopisu sme sa zamerali na nežnejšie pohlavie a predstavujeme vám naše športové talenty.  
 

Olívia GRACHOVÁ, žiačka 1.A triedy, golf 

Olívia Grachová je ešte len prváčka a uţ je naším  spomínaným 

golfovým esom. Golfu sa venuje od svojich 3 rokov. Spočiatku ju 

trénovali rodičia v golfovom tábore. V súčasnosti 

trénuje 5x do týţdňa, z toho 2x do týţdňa 

dochádza do Šajdíkových Humencov za trénerom 

Petrom Mruzekom – PGA HEAD Professional. 

V dňoch 7. - 8. 10. 2017 sa zúčastnila na ihrisku 

Heritage Penati Golf Resort záverečného 

dvojdňového medzinárodného finále U.S.Kids Golf 

Tour 2017. Turnaja sa okrem domácich hráčov zo 

Slovenska zúčastnili aj hráči z USA, Maďarska 

a Česka. Olívia vybojovala vo finále 1. miesto vo vekovej kategórii – dievčatá do 8 rokov.  

Taktieţ sa Olívia stala absolútnou víťazkou sezóny 2017 na základe celosezónneho rebríčka  v 

rámci všetkých 11-tich vekových kategórii aţ do 18 rokov 

(absolútnou víťazkou sa stala uţ druhý rok po sebe), vďaka 

čomu získala nominačný list na 

majstrovstvá Európy U.S.Kids Golf 

European Championship 2018 a na 

majstrovstvá sveta U.S.Kids Golf 

World Championship 2018. 

V máji (29. - 30. 5. 2018) sa zúčastnila na majstrovstvách Európy 

v Škótsku U.S.Kids Golf European Championship 2018, kde odohrala 3 kolá 

a umiestnila sa na krásnom 17. mieste. Zo slovenskej výpravy bola Olívia 

druhá najlepšie. Celkovo sa majstrovstiev 

zúčastnilo vyše 600 detí z rôznych krajín sveta, 

napr. z USA, Indie, Nemecka, Veľkej Británie, Kene, z Filipín, Fínska, 

Kazachstanu, Talianska, Poľska, Číny, Českej republiky, Mexika, 

Francúzska, Ukrajiny, Austrálie a mnohých iných. 

V škole má Olívia najradšej matematiku a okrem golfu sa venuje aj 

tenisu. Keď bude veľká, chcela by byť profesionálnou golfistkou. 

Nakoľko je naozaj talentovaná, nepochybne budeme o nej ešte veľa 

počuť. Drţíme jej palce!!! 
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Sofia ŠTEFÁNEKOVÁ, žiačka 4.D triedy - karate  

Sofia je úspešnou ţiačkou našej školy. Navštevuje 4. ročník a chodí do triedy k pani učiteľke 

Teskovej. Karate sa naplno venuje uţ 5. rok a výborné výsledky dosahuje tieţ v  škole. Uţ 

dvakrát sa jej podarilo získať titul majsterky Slovenska v kata. Jej obľúbeným jedlom je tofu. 

V škole má najradšej výtvarnú výchovu a v obľube nemá čítanie.  Aj keď je športovo nadaná, 

venuje sa aj iným aktivitám, napr. hre na  klavír. Venuje sa jej uţ 3 roky. Svoju budúcnosť si 

predstavuje na Islande,  konkrétne v Reykjavíku. 

A určite by chcela navštíviť Nový Zéland alebo Afriku. 

Chcela by byť zubárkou. 

Viktória KADLECAJOVÁ, žiačka 4.D triedy - karate 

Viky taktieţ  navštevuje našu školu uţ 4. rok a je 

Sofiinou spoluţiačkou. Okrem toho, ţe je výbornou 

študentkou, je aj výbornou športovkyňou. Zvíťazila na 

Majstrovstvách Slovenska v agility a taktieţ sa jej 

podarilo zvíťaziť spolu so Sofiou Štefánekovou 

a Michelle Grznárovou v tímovej disciplíne kata team. 

Môţe sa pýšiť samými jednotkami na vysvedčení. 

Okrem iného sa naplno venuje športovej gymnastike. 

Jej obľúbenou disciplínou je prosné. Jej 

najobľúbenejším predmet je matematika a nemá rada prírodovedu. Nemá rada domáce práce 

a jej najobľúbenejším jedlom sú špagety. V budúcnosti by sa chcela naplno venovať športu a láka 

ju povolanie právničky. Keď bude veľká, určite navštívi Istanbul.  

Obom dievčatám drţíme päste v plnení ich osobných i športových snov! 

 

Natália PAŠKOVÁ, žiačka 8.A triedy, gymnastika 

Natálka je úspešnou ţiačkou našej školy a taktieţ je aj 

majsterkou Slovenska v športovej gymnastike. Gymnastike 

sa venuje od 4 rokov a jej najobľúbenejšou disciplínou je 

kladina. Veľa času trávi v telocvični, ale podarilo sa jej 

nájsť si čas aj na recitáciu, v ktorej taktieţ uţ zvíťazila 

v mnohých recitačných súťaţiach. Na vysvedčení doteraz 

mala vţdy samé jednotky. Jej najobľúbenejším predmetom  

je geografia a nemá rada chémiu. Veľmi rada si spieva 

a medzi jej záľuby patrí tieţ basketbal a lyţovanie. Nebaví 

ju kreslenie a jej najobľúbenejším jedlom je grilovaný 

losos na zelenine. Šport si u nej vybral svoju daň v podobe 

úrazov -  mala pokrivenú chrbtica a posunuté stavce. Ako 

malá chcela byť baletkou, ale teraz vyhráva degustátor 

destinácii. V detstve sa nehrávala s bábikami ako väčšina dievčat, ale s autíčkami. V budúcnosti 

by chcela ţiť na Islande v Reykjavíku a chcela by mať rodinu. 

Nina Melicháreková, Natália Závodná, 7.B 
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   Môj obľúbený učiteľ 
   Ak by vám niekto poloţil otázku, či by ste chceli byť učiteľom / učiteľkou, čo by ste mu 

povedali? Väčšina ľudí odpovie, ţe ani za svet ! Byť učiteľom je veľmi náročné. Je to ako pri 

lekároch – nemôţe to robiť hocikto a je to skôr poslanie ako povolanie. My máme to šťastie, ţe 

v našej škole učia samí úţasní učitelia a učiteľky! Kaţdý z nich je jedineční a hoci si to nechceme 

veľmi priznať, na mnohých z nich sa tešíme.  

Oslovili sme niektorých z vás s jednoduchou otázkou – ktorý učiteľ je váš najobľúbenejší 

a prečo. To, ţe sa tu mená mnohých učiteľov neobjavili, je pochopiteľne spôsobené len tým, ţe 

vzorka nami oslovených ţiakov nie je veľká. Preto všetkým učiteľom odkazujeme, ţe ich máme 

radi a všetci sú super ;-)! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vanesa Závodská, 5.C 

Je to pani učiteľka 

Jantoláková, pretoţe je 

dobrá, milá 

a sympatická. 

 
 

Patrik Kebísek, 7.A 

Pani učiteľka Mešková, 

pretoţe je veľmi milá a je 

to moja triedna učiteľka. 

A je to určite tá najlepšia 

triedna učiteľka, akú sme 

mohli dostať. 

 

Vanesa Hrbíková, 3.B 

Pán učiteľ Peter Vakoš, 

lebo ma toho veľa naučil 

hlavne zo slovenčiny a čo 

sa týka vybraných slov, tak 

tie učí najlepšie na svete. 

 

Lidia Vidal, 9.A 

Pani učiteľka Spačková, 

mám ju rada, pretoţe je 

veľmi milá. Je proste 

super! A ešte mám rada 

pani učiteľku Klozíkovú, 

ona je tieţ super!  

Milan Balažovjech, 8.B 

Môj najobľúbenejší učiteľ 

je pán učiteľ Šifra, 

pretoţe s nami hráva 

volejbal a pretoţe je stále 

v tej športovej kondícii 

a je vtipný. 

 

Slávka Sčuroková, 5.A 

Pani učiteľka Monika 

Oprchalová, pretoţe aj 

keď je tu nová a niekedy 

prísna, má srdce zo 

zlata. 

 

Natália Bakošová, 5.A 

Môj obľúbený učiteľ ja 

pán učiteľ Janský, pretoţe 

aj keď mi vychádza 

dvojka, stále mi chce 

opraviť tie trojky a bojuje 

o to, aby som mala 1. 

 

Martina Rendeková, 8.A 

Mám viacero obľúbených 

učiteliek, medzi ne patrí aj 

pani učiteľka Klozíková. Je 

to aj preto, ţe je moja 

triedna a vţdy mi vykúzli 

úsmev na tvári. A je 

úţasná! 
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Lucia Korenčíková, 5.C 

Pani učiteľka Mikušová, 

lebo chápe to, ţe sa 

nám nechce učiť a je 

zhovievavá a milá. 

 

 
 

 
Karolína Krajčovičová, 

3.B 

Môj najobľúbenejší 

učiteľ je učiteľ Vakoš, 

lebo ma toho veľmi veľa 

naučil. 

Adam Závodský, 2.A 

Pani učiteľka Múčková, 

veľa nás naučí, dovolí 

nám ísť von a niekedy 

nám pustí rozprávku.  

Natália Kotlebová, 8.A 

Je to pani učiteľka 

Klozíková, pretoţe je to 

moja triedna, dokáţe 

naučiť a keď je nejaký 

problém snaţí sa 

pomôcť. 

Viktória Vršková, 2.A 

Pani učiteľka Múčková, 

lebo je milá a veľmi 

veľa nás naučí. 

 

Eva Gibas, 2.B 

Pani učiteľka Šištíková 

lebo ma veľa naučí. 

 
 

Samuel Kostelník, 7.A 

Pani učiteľka Mešková, 

lebo je veľmi milá 

a dobrá. 

 

 

Marcel Gago, 7.A 

Pán učiteľ Jánsky, 

pretoţe je milý 

a kamarátsky. 

 
 

Natália Gabrgelová, 8.C 

Pani učiteľka Mikušová, 

lebo je milá a vôbec na 

nás nekričí. A potom ešte 

pani učiteľka Oprchalová, 

lebo sa mi páči, ako učí. 

Rebeka Stanková, 7.B 

Môj najobľúbenejší 

učiteľ je môj triedny – 

pán učiteľ Šifra, 

pretoţe je veľmi milý, 

vtipný a trpezlivý. Ale 

inak mám rada všetkých 

učiteľov v našej škole. 

 

Lukáš Oravčík, 8.C 

Moja najobľúbenejšia 

učiteľka je pani 

učiteľka Klozíková, lebo 

najlepšie učí slovenčinu 

a vie to dobre vysvetliť. 

Potom pani učiteľka 

Kuníková, lebo je dobrá 

triedna a vie dobre 

naučiť. Do TOP 3 by 

som ešte dal pani 

učiteľku Oprchalovú. 

Karolína Kyšová, 9.A 

Pán učiteľ Janský, lebo 

je super triedny. Síce 

na všetko zabúda, ale 

učí nás dobre ;-). 

Nina Melicháreková, Natália Závodná, 7.B 
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Návšteva Mateja 

Tótha 
 

   Slovensko zatiaľ vo svojej histórii nemá veľa 

olympijských víťazov. Jedným z nich je Matej 

Tóth,  olympijský víťaz v rýchlej chôdzi na 50 km z Ria 2016 a majster sveta z roku 2015 v 

Pekingu. Okrem toho sa v r. 2016 stal športovcom roka a predbehol tak aj mimoriadne 

obľúbeného Petra Sagana. Ku škole mal vţdy blízko – jeho mama 

bola učiteľkou v materskej škole a učiteľkou je aj jeho 

manţelka, s ktorou majú spolu 2 deti. 

O tom, aký tvrdý a dlhodobý tréning spolu so správnou 

ţivotosprávou predchádzali jeho ţivotnému úspechu prišiel 

porozprávať našim ţiakom 30. mája 2018. Tí ho privítali 

búrlivým potleskom a zahrnuli ho svojimi zvedavými otázkami.  

Športová akadémia Mateja 

Tótha funguje uţ viac ako v 

30 školách vrátane tej 

našej. U nás  funguje športová akadémia  pod odborným 

vedením Mgr. Krištofovej a  Mgr. Šifru, ale o tom sme písali 

v predchádzajúcom čísle nášho časopisu.  

Ste zvedaví na to, čo nám prezradil Matej v krátkom 

interview? Začítajte sa spolu s nami do ďalších riadkov. 

 

Ako si spomínate na svoje školské zážitky? 

Školu som mal vţdy rád, mal som aj dobré 

známky. Dobre som sa učil, rodičia ma viedli 

k tomu, aj keď 

som uţ začal 

serióznejšie 

športovať,  aby 

som 

nezanedbával 

školu, pretoţe 

škola je veľmi 

dôleţitá. Nebol 

som nejaké 

super dieťa, ale ani nijaký nezbedník, čo si 

pamätám .  Aj keď môj otec musel meniť dve 

sklenené výplne, keď sme hrali v triede futbal 

ako druháci , ale inak som nebol nejaký 

problémový . 

Ktorý predmet ste mali najradšej a ktorý 

ste nemali práve v láske ? 

Na základnej škole alebo v tých 

začiatkoch ma bavila matematika, 

pretoţe ja som mal čísla veľmi rád 

uţ aj v škôlke. Ale postupne ako sa 

bolo treba  matematiku viac učiť  

a na gymnáziu, keď uţ nešlo o pre 

mňa prirodzenú logiku a o učenie, tak 

to bolo prvé, čo som vylúčil a na 

vysokej škole ma potom bavili predmety ako 

geografia biológia. Takţe doteraz si myslím, ţe 

geografia a náuka o spoločnosti a do istej miery 

aj slovenčinu mám najradšej.  
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Pamätáte si meno svojej obľúbenej učiteľky? 

Okrem Vašej manželky, samozrejme ;-). 

Áno, ja si pamätám moţno aj všetky moje 

učiteľky. Tým, ţe chodím po školách, tak sa aj 

často vraciam aj na svoju základnú školu (ZŠ 

Nábreţie mládeţe v Nitre) a  do škôl,  kam som 

chodil. Pamätám si svoju triednu učiteľku 

od 1.ročníka -  pani učiteľku Plotovú aţ po  pani 

učiteľku Oravcovú, ktorá nás mala ako atlétov 

na základnej škole.  Z  gymnázia pani 

profesorka Hurtová, ktorá je teraz uţ 

riaditeľkou Gymnázia na Golianovej ulici v Nitre 

a rád si spomínam aj na svojich vysokoškolských 

pedagógov, mimochodom jeden z nich 

momentálne kandiduje na prezidenta, takţe  

mal som celkom dobrý pedagogický zbor. 

Viete si predstaviť, že by ste boli aj vy 

niekedy učiteľom? 

Asi nie, na to uţ je neskoro. Aj keď veľa ľudí 

mi hovorí, ţe mám na to vlohy. Ale ja som uţ aj 

od začiatku odmietal úlohu trénera, keďţe si 

myslím, ţe na to potrebuje človek naozaj veľa 

času,  to je ako keby  taká druhá kariéra. Ale ja 

uţ sa teším na to,  keď práve tá športová,  

naozaj športová kariéra spojená s cestovaním 

uţ skončí.  Takţe som o tom ani nikdy 

neuvaţoval, ţe by som bol učiteľom. Ale  budem 

veľmi rád, ak sa budem môcť podeliť o svoje 

skúsenosti, ale skôr na mentorskej báze 

a vyslovene odovzdávanie nejakých rád.  

Vďaka športu ste precestovali veľa krajín. 

Ktorá z krajín Vás najviac očarila, prípadne 

prekvapila?  

Naozaj tých krajín bolo veľa a zistil som, ţe 

Slovensko je krásna krajina, ţe určite sa sem 

budem vţdy rád vracať a musíme si váţiť, čo 

máme. Veľa ľudí to vníma tak, ţe odtiaľto 

rýchlo preč, lebo tu nič nie je, ale myslím si, ţe 

naozaj môţeme byť hrdí na to, kde ţijeme a akí 

ľudia sú na Slovensku.  Je naozaj minimum 

krajín, ktoré by stáli za to sa tam vysťahovať. 

Ale asi tá najlepšia, čo mňa naozaj milo  

prekvapila, bola Austrália, kde naozaj je veľmi 

príjemný ţivot, pokojný a vidieť, ţe ľudia sú 

trošku uţ na vyššej spoločenskej úrovni ako my 

tu, ţe uţ nemusia riešiť nejaké sociálne 

problémy ani  nič podobné . Ale väčšina tých 

krajín bola taká, ţe som tam ledva vydrţal pár 

dní, týţdňov a radšej som sa rýchlo vracal 

domov .  

Má vaša rodina možnosť cestovať s Vami na 

súťaže? 

Na súťaţe veľmi nechodia so mnou, hoci mali by 

tu moţnosť, ale nechceme to komplikovať. A aj 

tak na súťaţiach sa potrebujem koncentrovať 

a nemal by som na nich čas, bol by som 

nervózny,  ţe kde sú, čo robia, či sú v poriadku. 

Keď si predstavím také Rio, bol by to asi pre 

mňa väčší stres. Ale keď je nejaké 

sústredenie, ktoré nie sú aţ tak váţne, kde sa 
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aţ tak nemaká, často so mnou chodia, aj v zime 

napríklad aj teraz v lete, keď mám sústredenie 

v Taliansku, tak idú so mnou, takţe vtedy sa to 

snaţíme spojiť. Ale akonáhle sa ide do tvrdej 

prípravy tesne pred olympiádou, tak aj na tom 

sústredení potrebujem mať určitý kľud. 

Samozrejme tie odlúčenia sú ťaţké, volávame 

si kaţdý deň, veľakrát komunikujeme, ale vţdy 

potrebujem mať ten kľud a aj tak by som sa im 

nemohol venovať. Takţe radšej nech sú doma 

alebo nech sú niekde, kde majú lepšie moţnosti 

ako niekde v Juhoafrickej  republike, kde za 

kaţdým rohom sa môţe strieľať. 

V rámci športu ste získali tie 

najvýznamnejšie ocenenia. Ktoré z nich si 

najviac ceníte, prípadne Vás stáli najviac síl?  

Myslím, ţe tá olympiáda, olympijské zlato je 

jednoznačne pre mňa ako olympijského 

športovca úplne top, čo sa dá získať. Takţe 

teda získanie zlatej olympijskej medaily je pre 

mňa určite ten úspech, ktorý si najviac cením. 

A zhodou okolnosti stál najviac síl, aj tá sezóna 

bola taká náročná - bol som zranený, ešte dva 

mesiace 

predtým som 

vôbec nevedel, 

či budem 

cestovať do 

Ria a nakoniec 

všetko vyšlo 

tak, ţe tá 

olympiáda má 

za sebou veľmi silný príbeh a veľmi si ho cením.  

Ste fanúšikom aj iného športu? Ktorý šport 

napríklad pravidelne sledujete? 

Ja som fanúšik celkovo športu a sledujem 

všetky športy, takţe od tých kolektívnych 

alebo tých najpopulárnejších, ako je futbal, 

hokej, aţ po tie moţno menej populárne alebo 

také, pri ktorých veľa ľudí nevydrţí, ako je 

cyklistika, 6 hodín, tak ja určite vydrţím, keď 

je na to samozrejme čas alebo mi to dovoľujú 

moje povinnosti. Takţe šport mám rád, vţdy 

sledujem výsledky, dennodenne pozerám 

športové spravodajstvo. A ja som športovec 

telom aj duchom, takţe nerozlišujem v tomto 

nejaké disciplíny a rád si aj zahrám alebo mám 

rád aj iné športy - rád korčuľujem, plávam,  

bicyklujem, sem - tam si teda zahrám futbal, 

ale vţdy pri týchto športoch si musím dávať 

pozor aj na zdravie a na to, aby som si neublíţil.  

Vieme o Vás, že ste vyštudovali žurnalistiku. 

Viete si 

predstaviť, 

že by ste 

sa po 

skončení 

športovej 

kariéry 

venovali 

tomuto 

povolaniu?  

Áno, viem si 

to 

predstaviť. 

Uvidím 

teda, čo 

prinesie čas 

a ţivot, ale bolo by to super spojiť šport 

a ţurnalistiku a ďalej sa tomu venovať. Takţe 

sám som zvedavý, aká bude ponuka, čo ma bude 

baviť a napĺňať. Ale rád by som zostal pri 

niečom, čo ma bude baviť tak, ako ma baví 

šport, teda aby ma aj povolanie bavilo. So 

ţurnalistikou som v kontakte dennodenne,  aj 
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teraz napríklad, 

ale väčšinou teda 

z tej druhej 

strany a uvidíme, 

či mi to pôjde aj z 

tej novinárskej 

strany tak, ako zo 

športovej. 

Vaše deti sa tiež venujú nejakému  

aktívnemu športu? 

Deti sa hýbu, my  sa snaţíme ich viesť k športu 

ako nás naši rodičia viedli, tzn. aby športovali 

úplne beţne, prirodzene, kaţdý deň. Aby sa išli 

von prejsť, zabehať si, zabicyklovať, 

zakorčuľovať  alebo plávať, lyţovať, to je 

úplne jedno. A staršia dcéra je tanečnica, uţ 

nejaký  7. rok tancuje, aj keď  má len 10 rokov. 

Je to veľmi náročné a pre mňa aj tanec je 

šport, trikrát do týţdňa majú rôzne druhy 

tanca - moderný, klasický aj ľudový, takţe 

v tomto ju podporujeme a drţíme jej v tomto 

palce. Mladšia dcéra chodí do mojej akadémie 

športovej v Banskej Bystrici, takţe to sú pre ňu 

také športové začiatky a uvidíme, či ich niečo 

bude baviť viac.  Samozrejme, my sme 

pripravení ich podporiť v čomkoľvek, čo si 

vyberú.  

Kam sa chystáte tento rok na dovolenku?  

Tak ja uţ dlhodobo na letnú dovolenku veľmi 

nechodím,  keďţe vţdy v lete máme vrcholné 

podujatia. Aj teraz v auguste sú majstrovstvá 

Európy. Ale po dlhom čase sú tieto vrcholné 

podujatia začiatkom augusta, takţe keď sa 

vrátim z Európy, stihneme aspoň na týţdeň ísť 

do Chorvátska,  čo bude asi neviem po akom 

dlhom čase taká naozaj, ţe dovolenka. Lebo 

keď sme aj cestovali k moru, tak väčšinou to 

bolo tak, ţe som mal aj tréningové plány a musel 

som predovšetkým trénovať a popritom moţno 

poobede som sa mohol venovať aj rodine.  

Ak by ste mali možnosť stretnúť sa 

s nejakou významnou osobnosťou, kto by to 

bol a prečo? 

To je ťaţká 

otázka, ale myslím 

si, ţe asi z takých 

najvýznamnejších 

by to bol moţno 

pápeţ František. 

Práve takéto 

osobnosti, ktoré 

dokáţu svojou 

pokorou 

a skromnosťou 

ísť príkladom pre 

ľudí, to sú pre 

mňa silné osobnosti. Samozrejme, vedel by som 

si predstaviť sa stretnúť aj so známymi 

hercami, spevákmi a športovcami. Aj keď s tými 

som mal veľakrát moţnosť sa stretnúť aj na 

olympiádach. Ale práve takáto osobnosť mimo 

športu, ako je pápeţ František, je pre mňa 

oveľa zaujímavejšia.  

 

 

 

 

 

 

 

Natália Pašková, Katarína Blašková, Michaela 

Vršková, 8.A 
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Nina Melicháreková, Natália Závodná, 7.B 

Stretnúť svoju vynívanú hviezdu je premnohých ľudí skutočne obrovským 

zážitkom. Mnohí zbierajú fotografie s obľúbenými hercami, spevákmi, športovcami, 

moderátormi či youtubermi. Možno aj stretnutie s Matejom Tóthom bolo pre našich 

žiakov splnením sna. V súvislosti s návštevou Mateja Tótha v našej škole sme oslovili 

vás, našich spolužiakov, aby sme zistili, s ktorou osobnosťou zo Slovenska či zo sveta 

by ste sa chceli stretnúť. 

 

 

 

  

                      

biehalo, sme sa  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bibiana Barišová, 3.D 

Ja by som si vybrala Justina 

Biebera, pretoţe veľmi pekne 

spieva a mám rada jeho 

pesničky.  

 

Monika Miškolciová, 7.C 

Bol by to Terry Pratchett, je 

to anglický spisovateľ a všetky 

knihy od neho mám rada (píše 

fantasy literatúru, pozn.redakcie).  

 

Vanesa Závodská, 5.C 

Pre mňa by to bol Ed Sheeren. 

Páčia sa mi jeho pesničky.  

 

Stela Volešáková, 4.C 

Bola by to Sima, pretoţe sa mi 

páčia jej pesničky. 

 

 

Ema Mazániková, 6.C 

Ja by som sa chcela stretnúť s 

Cristianom Ronaldom, lebo je 

slávny futbalista.  

 

Lenka Melicháreková, 4.D 

Kto by to bol? Ja sa chcem 

stretnúť s Adelou Vinceovou, 

lebo ma fascinuje jej nos a tieţ 

by som sa chcela stretnúť s 

Pink, lebo má dobré pesničky.  

 

Adam Závodský, 2.A 

Bol by to youtuber GOGO. Je 

pre mňa najlepší youtuber.  

 

Diana Omachelová, 4.C 

Chcela by som sa stretnúť so 

Celeste Buckingham, pretoţe je 

to moja najobľúbenejšia 

speváčka.  

 

Jasmína Lacová, 4.C 

No pre mňa je taká výnimočná 

Lucie Bílá, pretoţe má v sebe 

veľa humoru a to sa mi na nej 

páči.  
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Na otázku, ktorý predmet v škole je váš 

najobľúbenejší, by ste zrejme odpovedali 

rôzne.  No naši prváci v tom majú úplne jasno - 

zhodne tvrdia, ţe najlepšia je folkloristika. 

Netradičnú hodinu majú ako jediní v 

kraji.  Predmet u nás vyučuje Veronika 

Miščíková, ktorá má s folklórom bohaté 

skúsenosti. Dlhoročná folkloristka vyštudovala 

odbor pedagogika ľudového tanca na Vysokej 

škole múzických umení, okrem regionálnych 

folklórnych súborov pôsobila dlhodobo aj v 

Lúčnici. 

Svoje skúsenosti  sa teraz Veronika rozhodla posunúť ďalšej generácii. Predmet 

navštevuje 90 prvákov a vedenie našej školy nevylučuje, ţe ho v budúcnosti zaradí aj vo 

vyšších ročníkoch. V čom spočíva podstata vyučovacieho predmetu, vám prezradí samotná 

Veronika: „Prvákov učím tradičnú ľudovú kultúru, zvyky Trenčianskeho kraja a učíme sa aj 

tance a piesne. Deti reagujú veľmi dobre, aj keď som sa obávala, aké to bude učiť v škole 

deti, ktoré nie sú k tomu priamo vedené. Je to iné 

ako učiť v detskom folklórnom súbore, ale myslím, 

ţe ich to baví.“ O tom teda Veronika rozhodne 

nemusí pochybovať!  Na hodiny niekedy prichádza 

pedagogička oblečená v kroji. Niektoré deti ho 

videli zblízka prvý raz aţ v škole. 
Hodina je rozdelená na dve časti – najskôr sa deti 

učia v triede, kde im pani učiteľka ukazuje staré 

fotografie a videá rôznych tancov, učia sa o zvykosloví, nástrojoch a potom majú hodinu v 

malej telocvični. Tam sa učia tance a rôzne piesne. Či je folkloristika predmetom, ktorý 

funguje iba v našej škole, s určitosťou povedať nevieme. Ale vieme, ţe široko – ďaleko 

máme tento predmet ako jediní a  deti tento 

predmet i svoju pani učiteľku Veroniku zboţňujú. 

Podobne nadšení sú aj rodičia týchto detí.  

Vedeli ste, ţe Veronika je našou bývalou ţiačkou? 

Triednym jej okrem iných bol aj náš pán riaditeľ. 

Bol to práve on, kto Veroniku oslovil a vznikla táto 

úţasní spolupráca, ktorá obohatila našu školu.  

Folkloristika 

Veronika Bakošová, 9.A 
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List prezidentovi 
 

Ešte v minulom školskom roku písali žiaci vtedajšej 4.A triedy spolu s triednou 

pani učiteľkou Mgr. Soňou Belovou list prezidentovi Slovenskej republiky Andrejovi 

Kiskovi. Nápad skrsol v hlave Krištofa Kováčika a hoci to trvalo dlho, prezident im 

predsa odpísal. Aj tento list je dôkazom toho, že sa netreba ničoho báť a ísť si za 

svojím cieľom. Ktovie, možno práve v terajšej 5.A triede sedí ešte v školeskej lavici 

budúci politik. Pozrite sa spolu s nami, čo pán prezident žiakom odpísal. 

 

Milá pani učiteľka, milí štvrtáci! 

 

Váš e-mail ma veľmi potešil. Tí, čo dnes 

sedia v školských laviciach, budú o 

dvadsať, tridsať rokov na našich 

stoličkách. Niektorí budú učitelia, iní 

lekári, technici, právnici. Moţno medzi 

Vami sedí aj budúci politik  

alebo dokonca budúci 

prezident. Preto 

povaţujem za dôleţité, 

aby ste o mojej práci 

vedeli čo najviac uţ teraz 

a rád Vám zodpoviem 

všetky Vaše otázky.  

 

Páči sa Vám Vaša práca? 

Prácu, ktorú robíte, 

musíte mať rád, aby ste 

ju robili dobre. Ja tú moju 

rád mám. Teší ma najmä 

to, ţe sa denne 

presviedčam o tom, akých 

úţasných, pracovitých a talentovaných 

ľudí na Slovensku máme. Športovci, 

umelci, vynálezcovia, vedci, týchto a 

mnohých ďalších stretávam pri svojej 

práci a veľmi by som si ţelal, aby sa o nich 

na Slovensku hovorilo viac.  

 

Často cestujem aj mimo Bratislavy. Do 

regiónov Slovenska. Tam navštevujem 

školy, fabriky, múzea a ľudí, ktorí 

potrebujú našu pomoc. Vtedy sa mi moja 

práca páči najviac. Vtedy je o ľuďoch. O 

tom, ţe som k nim blízko a môţem priamo 

zistiť, čo ich teší a čo trápi na ţivote v 

našej krajine. 

 

Čím ste chceli byť 

ako malý chlapec?  

Mamka aj ocko boli 

učitelia a ja som 

chcel byť rovnako 

ako oni, tieţ 

učiteľom. Dodnes to 

povaţujem za jedno z 

najkrajších povolaní, 

aké existuje. 

 

Aké sú Vaše 

záľuby?  

Veľmi rád v zime 

lyţujem a v lete 

bicyklujem. V našej rodine koluje aj 

povera o tom, ţe som dobrý kuchár. 

Snaţím sa nepokaziť si renomé a cez 

víkendy vţdy niečo dobré uvariť. 

Najčastejšie sú to ryby. 

 

Aké máte ešte v živote ambície? 

A nemyslíme len politické. 
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Chcel by som, aby sa nám 

na Slovensku ţilo lepšie. 

Aby tu bolo viac 

usmiatych tvárí a menej 

starostí. Ale jeden človek 

Slovensko nezmení. V tom 

mi musíte pomôcť aj vy, 

od najmenších po 

najväčších! 

 

Je ťažké byť 

prezidentom?  

Ľahké to nie je. 

Zodpovednosť je to veľká. Ale keď cítite 

podporu ľudí, keď Vám napíše taká 

skupinka detí,  ako ste vy, keď Vás na ulici 

potľapká po ramene starší pán a povzbudí 

do ďalšej práce, vtedy máte dosť síl byť 

prezidentom. 

 

Ďakujem Vám za 

Vaše zvedavé 

otázky. V prípade, ak 

nám napíšete svoju 

korešpondenčnú 

adresu, rád Vám 

zašlem aj nejaké 

prezidentské 

drobnosti.  

 

Pani učiteľke prajem 

veľa síl a energie do 

ďalšej 

práce  a Vám, moji milí, veľkú 

dávku zvedavosti a chuti 

vedieť viac aj v novom 

školskom polroku! 

 

Váš Andrej Kiska 

.................................................................................................. 

 Vesmír očami detí 

V regionálnom kole detskej výtvarnej súťaţe VESMÍR OČAMI DETÍ, ktoré sa uskutočnilo 

dňa  2. 3. 2018  v priestoroch Základnej umeleckej školy K. Pádivého v Trenčíne, boli 

ocenené dve ţiačky našej školy. V  kategórii  ţiakov 1. - 4.ročníka  sa spomedzi 

253  súťaţiacich prebojovala Zuzana Roxerová z 3.C  medzi 5 najlepších a postupuje do 

celoslovenského kola. V kategórii ţiakov 5. - 9.ročníka sa Natália Kotlebová z 8.A umiestnila 

v prvej desiatke. Obom dievčatám blahoţeláme a Zuzke 

budeme drţať palce 

v celoslovenskom kole. 

   

 

 

 

 

Katarína Dovinová, 9.C 
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Rozhovor s pani 

učiteľkou Teskovou 

 

„Ja som tá, ktorú je viac počuť ako vidieť.“ Takto samu 

seba ohodnotila pani učiteľka Mgr. Oľga Tesková. Uznávame, ţe 

jej hlas je zvučný 

a často sa rozlieha 

doďaleka, no zároveň 

musíme podotknúť, ţe je 

veľmi milá a láskavá.  Začítajte sa spolu s nami do 

rozhovoru s touto sympatickou pani učiteľkou  

a dozviete sa okrem iného aj to, ţe jej obľúbenou 

farbou je zelená, najlepšiu dovolenku  zaţila na 

Slovensku, v Zázrivej a keby si znova mohla vybrať 

povolanie, určite by si znovu vybrala prácu  

s deťmi, pretoţe svoju prácu miluje. A o tom, ţe ju 

deti majú rovnako rady, nesmie nikto pochybovať! 

 

Ako si spomínate na svoje detstvo?  

Mala som krásne detstvo. Naši síce dlho 

pracovali, ale cez víkendy nám vymýšľali 

skvelý program aj pre 

mňa, aj pre sestru. My 

sme sa často s mojimi 

sesternicami 

a bratrancami stretávali. 

Bolo nás asi desať. 

 

Športovali ste v 

detstve?  

Áno, hrala som hádzanú 

od svojej piatej triedy a asi do 

osemnástich rokov. Stála som v bráne.  

 

Chodili ste ako malá rada do školy ?  

Ako sa to vezme. Ja som sa učila celkom 

rada,  i keď ja som mala šťastie, ţe som 

mala veľmi dobrých učiteľov. Mnohokrát 

stačilo, aby vysvetlili učivo na hodine, 

takţe som nemusela doma venovať veľa 

času učeniu. A moţno je to aj tým, ţe som 

bola zvyknutá učiť sa z recitácií veľa 

textu, takţe mi nerobilo 

problém zapamätať si 

učivo po prečítaní. Ja 

som mala vytrénovanú 

pamäť.  

 

Boli ste v škole vzornou 

žiačkou? 

V škole sa mi celkom 

darilo, neučila 

som sa veľmi 

doma. Na prvom 

stupni som mala 

samé jednotky, 

na druhom sem 

- tam nejakú 

dvojku.  
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V ktorom predmete ste 

vynikali ako dieťa?  

Ja som bola dobrá vo 

všetkých vyučovacích 

predmetoch. Ale najviac 

asi dejepis a potom určite 

slovenčina, pretoţe som 

chodila recitovať a aj sa 

mi v tom darilo.  

 

Ktorý predmet ste nemali rada?  

No ja som strašne nemala rada fyziku. 

Nešla mi, nešla mi za ţiadnych okolností. 

Nemala som z nej aţ také zlé známky, vţdy 

som to 

vytiahla na 

dvojku. Ale 

tie výpočty, 

ktoré sa 

týkali fyziky, 

mi 

jednoducho 

nešli. 

 

Kedy 

a z ktorého 

predmetu 

ste dostali prvú päťku?  

Nepamätám si presne, myslím, ţe to bolo 

v piatom ročníku a tuším, ţe za zabudnutú 

domácu úlohu. Ale predmet si uţ 

nepamätám.  

Je povolanie učiteľky Vašou vysnívanou 

prácou alebo by ste ju teraz zmenili? 

Dlho som nevedela, 

čím chcem byť, 

pretoţe som mala 

strašne veľa záľub. 

Napríklad som rada 

vyrábala šperky, 

takţe som chcela byť 

jednu dobu šperkárka. 

Potom som sa rada 

hrabkala v hline, takţe 

som chcela byť zase 

archeologičkou. Neskôr ma 

mama naučila šiť na 

šijacom stroji, takţe som 

rozmýšľala aj nad módnou 

návrhárkou. Po skončení 

základnej školy som išla na 

Obchodnú akadémiu v Trenčíne a aţ 

v poslednom ročníku som sa rozhodla, ţe 

budem učiteľkou.  

Mali ste alebo máte doma domáce 

zvieratko? 

Nie, nemám a ani to neplánujem.  

 

Akú 

najzaujímavejšiu 

destináciu ste 

navštívili?  

Bola som 

v Holandsku, 

Česku, Poľsku, 

Rusku. Keď som 

bola mladá, 

cestovanie bolo 

ťaţké, nemohli 

sme cestovať. Boli 

to tie 80. roky. Cestovať som začala aţ 

neskôr.  

 

Aké najzaujímavejšie jedlo ste ochutnali? 

Ja mám rada klasické slovenské jedlá 

a nejaké špeciálne 

nevyhľadávam, i keď  rada 

ochutnávam nové jedlá. Ale 

na nejaké ţabie stehienka, 

chrobáky, cvrčky 

v karameli ma 

nenahovoríte.  
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Ste hrdou 

Slovenkou? 

Ja mám 

Slovensko 

veľmi rada 

a aj 

o Slovákoch 

sa vo svete 

hovorí, ţe sú 

dobrí ľudia 

a áno, som 

veľmi hrdá. 

 

Brali ste si príklad vo 

výchove detí od svojich 

rodičov?  

Snaţím sa starať o svoje deti 

tak, ako sa starali moji rodičia 

o mňa. Moji rodičia boli 

prísnejší a boli aj nejaké 

zákazy a príkazy. A to iste 

robím aj ja.  Naši nám robili 

stále program cez voľný čas 

a to isté sa snaţím robiť aj ja.  

 

Aký je Váš obľúbený šport? 

Sledovali ste ZOH? 

Obľúbený šport? No keď to 

mám brať, ţe na ktorý sa rada pozerám, 

tak hokej a futbal, to sa mi páči. A páči sa 

mi aj hádzaná a šport, ktorý ja sama 

vykonávam je skôr rekreačné lyţovanie 

a v lete turistika. 

 

Čo rada robíte vo voľnom čase ? 

Väčšinou čítam alebo robím ručné práce, od 

vyšívania, šitia, aţ po nejaké drobné 

stolárske práce. Teda, keď sa dostanem do 

nejakej dielničky na dedine u môjho otca.  

 

Akú hudbu rada počúvate? 

Páči sa mi hudba 

bratov Nedvědovcov, 

skupiny Kabát 

a Olympic. 

 

Keby ste sa mali sama charakterizovať 3 

vlastnosťami, ktoré by to boli? 

Som prchká, srdečná a rýchlo odpúšťam. 

 

Fungujete na sociálnych sieťach, 

napríklad na facebooku? 

Áno, ale naozaj obmedzene. Oveľa radšej 

sa stretávam s ľuďmi osobne. 

  

Pamätáte si na svoj 

prvý deň v tejto škole 

ako učiteľka?  

Keď som prišla na túto 

školu prvý deň, tak to 

bolo v období, keď sa to 

tu prerábalo. Ešte 

nebola úplne dokončená 

rekonštrukcia a mojou 

triedou bola  1.D. Stretli 

sme sa na ihrisku a deti, 

vtedy prváčikovia, ma 

obostúpili a hľadeli na 

mňa tými veľkými 

očiskami. A boli zvedaví, čo ich čaká. Prišli 

sme do triedy a o chvíľu boli na mne všetci 

zavesení ako na vianočnom stromčeku. 

 

Ako hodnotíte svoje pôsobenie v tejto 

škole?  
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Mne sa v tejto škole veľmi páči, je to moja 

uţ tretia škola, na ktorej robím.  Je tu 

celkom dobrý kolektív . Páči sa mi, ţe vţdy 

sa nájde skupinka ľudí, ktorí si nájdu na 

seba čas aj mimo školy.  

 

Ako hodnotíte svoje vzťahy s ostatnými 

učiteľmi?  

Myslím si, ţe je to tu celkom dobré, čo sa 

týka vzťahov. Aj keď to nie je ideálne,  ja 

to môţem porovnávať, keďţe  je to moja 

tretia škola. Ale vţdy sa nájdu ľudia, 

s ktorými si človek rozumie viac a s ktorými 

menej. Ale tak je to aj v ţivote.  Je to  

o spoločných záujmoch a tak. Dôleţité je, 

aby kolegovia vedeli za kaţdých okolností 

spolupracovať.  

Čo by ste v tejto škole zmenili?  

Táto škola je dosť hlučná, dosť sa tu kričí 

a prijala by som viac kreatívnych pomôcok. 

Okolie školy je veľmi pekné, tam by som 

nemenila nič. Akurát tak pomôcky, učebnice 

a chuť do práce. Nielen dospeláci, ale aj 

decká.  

 

Ako si predstavujete ideálnu školu? 

Ideálna škola asi ani neexistuje, podľa mňa 

by to mala byť škola, kde si navzájom 

rozumejú kolegovia, deti s učiteľmi, 

učitelia s deťmi, a tak isto aby bola dobrá 

spolupráca s rodičmi. 

 

Ak by ste sa mohli stretnúť s nejakou 

významnou postavou z histórie, kto by to 

bol a prečo?  

Celkom ma fascinuje Mária Terézia, 

pretoţe v dobe, kedy ţila, bolo postavenie 

ţien úplne iné ako dnes. Napriek tomu sa 

stala uznávanou vladárkou. A dokázala 

presadiť reformy v rôznych oblastiach. 

Nebolo to jednoduché ani pre muţov, ktorí 

vládli, nieto ešte pre ţenu, ktorá sa dostala 

na taký vysoký post.  

 
Pani učiteľke ďakujeme za rozhovor 

i nahliadnutie do jej súkromného albumu 

fotografií! 

Nina Melicháreková, Natália Závodná, 

7.B 
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Určite si kaţdý z nás spomína na svoj 1.deň 

v škole, keď sme plní nadšenia a očakávaní stáli s kvetinkou v ruke na školskom dvore 

a zvedavo sme sledovali, ktorá pani učiteľka bude tá naša. Neskôr prišlo u niektorých z nás 

vytriezvenie a prvotné nadšenie opadlo pod ťarchou povinností, príkazov a zákazov, 

domácich úloh. Ako zvládli naši prváčikovia takúto ţivotnú zmenu, sme sa spýtali ţiakov 1.B 

triedy v krátkej ankete. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jakub Dobiaš, 1.A 

Kde sa Ti páčilo viac – v škole 

alebo v škôlke? 

Určite v škole. 

Čo sa Ti v škole najviac páči? 

Matematika. 

Čo sa Ti v škole nepáči? 

Nemám rád písanie. 

Kto je tvojím obľúbeným 

učiteľom? 

Pani učiteľka Soňa Bellová. 

Alica Pašková, 1.A 

Kde sa Ti páčilo viac – v škole 

alebo v škôlke? 

Páči sa mi viac v škole. 

Čo sa Ti v škole najviac páči? 

Najviac ma baví slovenčina. 

Čo sa Ti v škole nepáči?  

Vadí mi skoré spávanie. 

Kto je tvojím obľúbeným 

učiteľom? 

Pani učiteľka Soňa Bellová. 

Lukáš Novotný, 1.B 

Kde sa Ti páčilo viac – v škole 

alebo v škôlke? 

Páči sa mi viac v škole. 

Čo sa Ti v škole najviac páči? 

Výtvarná výchova. 

Čo sa Ti v škole nepáči?  

Nič, všetko sa mi páči. 

Kto je tvojím obľúbeným 

učiteľom? 

Lenka Hantáková a Alexander 

Drgo. 

 

Sebastián Somr, 1.B 

Kde sa Ti páčilo viac – v škole 

alebo v škôlke? 

V škole. 

Čo sa Ti v škole najviac páči? 

Matematika. 

Čo sa Ti v škole nepáči?  

Diktáty. 

Kto je tvojím obľúbeným 

učiteľom? 

Lenka Hantáková. 

Hanka Talábová, 1.B 

Kde sa Ti páčilo viac – v škole 

alebo v škôlke? 

V škole. 

Čo sa Ti v škole najviac páči? 

Slovenčina. 

Čo sa Ti v škole nepáči?  

Nič, všetko sa mi tu páči. 

Kto je tvojím obľúbeným 

učiteľom? 

Lenka Hantáková a Alexander 

Drgo. 

 

Nelka Rakovanová, 1.B 

Kde sa Ti páčilo viac – v škole 

alebo v škôlke? 

V škole. 

Čo sa Ti v škole najviac páči? 

Matematika. 

Čo sa Ti v škole nepáči?  

Nič, všetko je super! 

Kto je tvojím obľúbeným 

učiteľom? 

Lenka Hantáková a Alexander 

Drgo. 

 

Milan Balažovjech, Adam 

Orechovský, Daniel Červeňan, 8.B 
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Noc s Andersenom 
 

 

S rastúcim počtom oddelení nášho 

školského klubu rastú aj nápady na 

originálne akcie pre deti. A čo môţe byť 

pre deti väčším lákadlom a podporovateľom 

fantázie ako kniha.  A tak vznikla myšlienka 

prvýkrát uskutočniť akciu s názvom Noc 

s Andersenom. Deň D, respektíve noc 

nastala koncom marca (23.3.2018) a zapíše 

sa nezmazateľným písmom do dejín našej 

školy.  

Túto originálnu akciu si pre deti 

pripravili pani učiteľky z 6.,7. a 8. 

oddelenia školského klubu detí. Cieľom 

projektu bola  podpora detského čítania 

a odpútanie detí od televíznych obrazoviek 

a počítačov jednoduchou cestou – ukázať 

deťom, ţe čítanie je jedno veľké 

dobrodruţstvo. Na našich druţinárov 

čakalo okrem besedy so spisovateľom 

Rudolfom Dobiášom aj večerné 

dobrodruţstvo v podobe hier a čítania 

rozprávok, po ktorom nasledovala večera. 

Pre deti boli pripravené triedy ŠKD, kde 

následne zakotvili vo svojich 

spacáčikoch  a vychovávatelia ich spoločne 

s rozprávkou uviedli do ríše snov. V sobotu 

ráno si deti vychutnali raňajky uţ 

v laviciach a na rozlúčku si pozreli 

animovanú rozprávku. Veríme, ţe prvý 

ročník sme zvládli k spokojnosti detí aj 

rodičov a ţe rozhodne nebol ročníkom 

posledným.  
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Aktivity jednotlivých oddelení nášho školského klubu sú čoraz bohatšie 

a nápaditejšie. Veľkej obľube sa tešia kaţdoročné oslavy Dňa matiek, kedy nejedna 

mamička upustí slzičku dojatia pri pohľade na svoje dieťa a zároveň deti môţu ukázať, 

čo sa všetko naučili, aké sú šikovné a múdre. Poďme sa pozrieť, čo si pre svoje mamičky 

spoločne s pani vychovávateľkami pripravili tento rok. 

1., 2., 4. oddelenie 

Vychovávateľky 1., 2. a 4. oddelenia (p.Tvrdoňová,  

Duţeková, a Stanislavová) pripravili pre mamičky svojich 

oddelení popoludnie,  na ktoré sa nezabúda. Vo štvrtok 

31.5.2018 za krásneho letného počasia pripravili bohatý 

a zaujímavý program, počas ktorého si mamičky spolu 

s deťmi vyskúšali svoje schopnosti, silu a  kreativitu. 

Pred samotným 

programom deti spoločne zaspievali pieseň 

a zarecitovali. Potom uţ absolvovali rôzne zaujímavé 

disciplíny, ktoré utuţili a podporili vzťahy detí 

a ich mamičiek, a umoţnili poznať hranice vlastných 

schopností. Na záver si deti za odmenu vylosovali 

svoje odmeny a rozišli sa domov. 

  

7. a 8. oddelenie 

Dňa 15. 5. 2018 si ţiaci ŠKD pod vedením 

vychovávateľov Mgr. Búryovej Silvie a Alexandra Drga 

pripravili besiedku ku Dňu matiek venovanú všetkým 

mamám a starým mamám. Na vystúpenie sa tešili 

nielen deti, ktoré sa poctivo pripravovali, ale aj ich 

rodinní príslušníci. 

Po príhovore mamičkám i babičkám sa ţiaci predstavili v rôznych číslach: scénkou 

o Jankovi Hraškovi, rôznymi básničkami, spoločnou piesňou Mama je mama, Modlitbou za 

rodičov od Milana Rúfusa a v neposlednom rade 

prezentáciou detí a mám 1.D a 4.D v spoločnom videu. 

Besiedka sa naozaj vydarila, o čom svedčí aj nejedna 

slzička, ktorá sa sem - tam blysla v očiach prítomných. 

Deti v závere obdarovali svoje maminy i babiny nielen 

bozkom či objatím, ale i kvietkom z papiera. 

Patrícia Chlebanová, 6.C 
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Pri tvorbe nášho časopisu sa vţdy tešíme na to, koľko talentovaných a šikovných 

detí opäť objavíme. Mnohé deti disponujú veľkým výtvarným talentom. Stačí sa poriadne 

popozerať po stenách našej školy, kde mnohé výtvarné práce detí skrášľujú interiér 

našej školy. Dnes sa zameriame na práce detí, ktoré vytvorili v rámci súťaţe Európa 

v nás, ktorá sa tento rok niesla pod mottom „Multikultúrna Európa“.   

       Katarína Blašková, 8.A               Michaela Švančárková, 8.A 

 

 

 

 

 

 

 

      Natália Švančárková, 6.C      Natália Gabrhelová, 8.C 

                     

                             

 

 

 

                                                                                                                                                                                                   

                                                                   

Ester Poláčková, 8.A                                       Dorota Kontrová, 8.A 

Výtvarné práce 
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Marika Hrnčáriková, 6.C          Rebeka Nedúchalová, 8.C          Tamara Balajová, 8.C 

................................................................................................................ 

  Zabavte sa
Tajnička má 9 písmen. 

 

R U S K O J A 

O G N O K P O 

M A E K S N E 

Á N P A N Í Č 

N D Á N Á R I 

I A L O D C L 

A I B M A G E 

 

„Je to dobrý lekár?“ pýta sa sused suseda. „Ani by som nepovedal. Jedného pacienta liečil pol 

roka na žltačku, až sa nakoniec ukázalo, že je to (tajnička 7 písmen).“ 

 

 

 

 

 

 

RUSKO – 
UGANDA - 

DÁNSKO – KONGO 

- 
NEPÁL – IRÁN - 
ČÍNA – OMÁN - 

ČILE – MONAKO - 
MÁNIA 
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 Zasmejte sa 

 

Tehotná blondínka stojí pred zrkadlo, 

hladká si bruško a hovorí: „Dúfam, ţe je 

to moje!“ 

 

Otec číta synovi ţiacku kniţku: 

Matematika – 5 (tresk mu jednu) 

Slovenčina -5 (tresk mu jednu) 

Biológia – 5 (tresk mu jednu) 

Spev – 1 (tresk mu ďalšiu) 

Syn: „A to bolo za čo? Veď som mal 1!“ 

Otec: „Tak tebe bolo po troch päťkách 

ešte do spevu?“ 

 

 

 

- Mirko, čo povedal tatinko na Tvoje 

vysvedčenie? 

- Nič, len krútil hlavou. 

- Takţe to nebolo také strašné?  

- Ale on krútil mojou hlavou. 

 

Joţko príde za mamkou a hovorí: 

- Mamka, prečo ma bolí bruško? 

- Lebo v ňom nič nemáš. 

O niekoľko hodín mamku veľmi rozbolí 

hlava a pýta sa manţela: 

- Prečo ma tak bolí hlava?  

Joţko vykríkne: 

- Lebo v nej nič nemáš! 

 

Pani učiteľka hovorí ţiakom: 

Cez prázdniny si odkladajte kamienok  za 

kaţdú nadávku.  

Ţiaci prídu po prázdninách do školy – 

Janka nesie 2 kamienky, Zuzka 1 

a Marek kričí: 

Pozoooor, veziem štrk! 

 

Učiteľ hovorí ţiakovi: 

- Zobuď svojho suseda! 

- Prečo ja? Vy ste ho uspali! 

- Ocko, čo je toto za ovocie? 

- To sú čierne ríbezle. 

- A prečo sú červené? 

- No lebo sú ešte zelené. 

 

Joţko sa vracia od lekára a po ceste 

domov sa zastavil v krčme. Chlapi sa ho 

pýtajú, čo mu povedal lekár a Joţko na 

to: 

Nepovedal ani tak, ani tak, vraj pitva 

ukáţe. 

 

Príde ţena do obchodu a pýta sa 

predavačky: 

Prosím Vás, to kto namaľoval taký 

škaredý obraz? 

Predavačka odpovie: 

To nie je obraz, to je zrkadlo. 

Leţí mucha na stole a trepe nohami. Letí 

okolo druhá a pýta sa: 

-Aerobik, aerobik? 

- Nie, Biolit . 

 

Poznámka v ţiackej kniţke: 

- Smial sa mi za chrbtom rovno do očí. 

 

 

Michaela Vršková, 8.A 
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